
PROTOKÓŁ NR 4/11

z posiedzenia Komisji: Ładu i Porządku Publicznego

oraz Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 29 kwietnia 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Paweł Szymczyk – Przewodniczący Komisji,

2. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

3. Zofia Ujma,

4. Maria Zielińska,

5. Mariusz Kubiak,

6. Zbigniew Mazurak,

7. Zbigniew Piątek,

8. Paweł Pituch,

9. Artur Wrona.

Nieobecny usprawiedliwiony: Krzysztof Kapała.

Zaproszone osoby:

10. Górecki Mirosław,

11. Andrzej Machnica,

12. Anna Klepacz,

13. Bartłomiej Nawrocki,

14. Anna Perłowska,

15. Krzysztof Bizunowicz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Zimowe utrzymanie miasta przez BIM – informacja o minionym sezonie.

3. Regulamin Utrzymania Czystości w mieście.

4. Omówienie  skargi  P.  Roberta  Andrzejewskiego  na  BIM  – Komisja  Ochrony  Środowiska, 

Handlu, Usług i Rolnictwa.

5. Sprawy różne.

Ad. 1 Posiedzenie obydwu Komisji otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Paweł Szymczyk.

Ad. 2  Poprosił  Pana  Bizunowicza  o  sprawozdanie  z  zimowego  utrzymania  miasta,  akcja  została 

zakończona  a  11.05.2011  ma  nastąpić  odbiór  ze  sprzątania  przez  BIM  zaległości  poziomowych.  Pan 

Bizunowicz stwierdził że na zimowe utrzymanie ciągów komunikacyjnych w stanie takim jakiego życzyliby 

sobie mieszkańcy, jest za mało środków. Odcinki chodników przy wspólnotach winni odśnieżać właściciele 
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posesji, co trudno wyegzekwować od nich. BIM nie ma podpisanych umów ze wspólnotami, główny problem 

to  centrum  miasta.  Cały  koszt  zimowego  utrzymania  zgodnie  z  zawartą  umową  opiewał  274  800  zł. 

Utrudnieniem jest brak miejsca na składowanie śniegu.

Członkowie obydwu komisji zadecydowali aby wnioskować do policji o egzekwowanie od właścicieli posesji 

odśnieżania ciągów komunikacyjnych leżących przy ich posesjach.

Ad. 3 Odnośnie Regulaminu Utrzymania Czystości w mieście, Przew. Paweł Szymczyk zwrócił uwagę 

że regulamin nie zawiera treści z sankcjami za nieprzestrzeganie zapisanych w nim zaleceń.

Pan Burmistrz odpowiedział że nie robi tego policja, straży miejskiej nie ma, trwają rozmowy i uzgodnienia z 

Karpaczem aby dwóch strażników miejskich z Karpacza, wówczas będą się zajmować m. in. przestrzeganiem 

regulaminu utrzymania czystości w mieście.

Odnośnie dalszych punktów zawartych w regulaminie, radny P. Kubiak pytał o selektywną zbiórkę odpadów 

zielonych.  (par  5  pkt  4)  Firma  sprzątająca  winna  dostarczyć  worki  na  trawę  która  została  skoszona.  

Najbardziej optymalnym rozwiązaniem byłoby aby skoszoną trawę składować na kompost. Radny Kubiak 

pytał również o przygotowanie do zatrudnienia dwu strażników miejskich.

Pan  Mazurak  oznajmił  że  lepszym rozwiązaniem byłoby  starać  się  o  dwóch  prewencyjnych  policjantów, 

dałoby to lepsze efekty. P. Mazurak zwrócił uwagę na bałagan przy ul. Bema. Burmistrz odpowiedział że jest  

to aktualnie plac budowy i firma po skończonej robocie będzie musiała oddać miejsce w należytym porządku. 

Wielogabarytowe przedmioty (śmiecie) są odbierane w wyznaczone dni wcześniej podane w ogłoszeniach, 

natomiast sprzęt elektroniczny taki jak telewizory, pralki itp. przyjmuje BIM.

Odnośnie parku przy ul. Jeleniogórskiej (dawny szpital) sprzątnąć mają go pracownicy którymi zawiaduje P.  

Perłowska. 

P. Artur Wrona zwrócił uwagę na zrujnowany mur okalający teren przy ul. Jeleniogórskiej (budynki dawnej 

służby zdrowia), pokazał zdjęcia z tej ruiny, jest to w tej chwili niebezpieczne dla przechodniów. P. Burmistrz 

potwierdził że właśnie ta część muru należy do miasta i należy ją naprawić.

Pan Szymczyk zwrócił uwagę na małą ilość kubłów przy ul. Wiejskiej 39-41 gdzie mieszka 13 rodzin a jest 

tylko 6 kubłów na śmieci. Dyrektor ZEZK-u P. Perłowska przyjęła uwagę.

 

Ad. 4 Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska, Handlu, Usług i Rolnictwa pytała P. Perłowską i 

P. Bizunowicza o załatwienie problemu z pojemnikiem na śmieci tzw. bobrem na usytuowanie którego skarżył 

się mieszkaniec Pan Robert Andrzejewski. P. Burmistrz tłumaczył ze teren na którym stoi bóbr jest terenem 

gminy, bóbr ma stać tak aby BIM miał wygodnie wybierać śmieci. Konkretnej odpowiedzi nikt nie udzielił,  

mieszkaniec który się skarżył nic nie wskórał.

Ad. 5 W sprawach różnych radni: P. Zielińska zwróciła uwagę na zły stan ulicy Matejki, P. Pietraszek  

na dziury na ul.  Ogrodowej,  P.  Szymczyk na ul.  Wolności.  Radny P.  Wrona prosił  o punkty  świetlne na 

Jeleniogórskiej do domostwa państwa Słowików. Na te pytania odpowiadał P. Burmistrz że będą drogi łatane  

a na oświetlenie trzeba zrobić wstępny kosztorys i w przyszłym budżecie (2012 r.) zabezpieczyć pieniądze na 

ten cel. 
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Wnioski Komisji:

1. Komisja  Ładu  i  Porządku  Publicznego  oraz  Ochrony  Środowiska,  Handlu,  Usług  i  Rolnictwa 

wnioskują do Pana Burmistrza aby za jego pośrednictwem prosić policję by w ramach dobrej współpracy 

zechciała  egzekwować  od  mieszkańców  wspólnot  utrzymanie  we  właściwym  stanie  terenów,  ciągów 

komunikacyjnych leżących przy ich posesjach. 

2. Komisje wnioskują do Pana Burmistrza o zorganizowanie spotkania na którym Burmistrz zapozna 

radnych z dokumentacją na wykonanie ul. Lipowej i Brzozowej (dokończenie ul. Brzozowej).

Protokołowała:                                                                                                        Przewodniczący Komisji: 

Zofia Ujma                                                                                                           Ładu i Porządku Publicznego;

                                                                                                                            Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                                   Handlu, Usług i Rolnictwa
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